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ZAPISNIK 

2. sjednice Savjeta za zdra, !je. održane 13. prosinca 2024. s početJ..om u 13:00 sati. u prostoru 

Tribine Grada Zagreba. Kaptol 27. 

Nazočni članovi Savjeta za zdravlje: 

I. Lora Yidović, predsjednica Savjeta za zdravlje 

2. Mladen Perica. predsta\'11ik VGČ' Trnje 

3. Bojan Nonković, predsta, nik VGČ Maksi mir 

4. Jadranka Šlipogor. pred~tarnica VGČ Novi Zagreb-istok 

5. Maja Kočiš. predstavnica VGČ' Črnomerec 

6. Bemard Budimir. predstavnik VGČ Gornja Dubra\'a 

7. Adriano Frigano\'ić. predstavnik VGČ Donja Dubrava 

8. Dubravka Rusan. preJstarn ica \'GČ' Stenjevcc 

9. Darko Dujić. predsta, nik VGČ Podsuscd-Vrapče 

1 O. Marina Puce, ić, predsta\'nica VGČ Brezm ica 

11. Adriana Vince. predstavnica Hrvatskog liječničkog zbora 

12. Mirela Varović, predstavnica Sindikata zdravstva. socijalne zaštite 

invalidskog osiguranja 

13. Pred rog Grabusin. prcdsta, nik Hrvatske komore medicinskih biokemičara 

14. Mirjana Grubiši ć. prcdsta\'nica I lrvatske komore fizioterapeuta 

15. Jelena Holy. predstm,nica llrvatskog ljekamičkog sindikata 

16. Siniša Že ljko Bajzek. predstavnik indikata radnika hitne pomoći ll rvatske 

mirovinsko-

17. Biserka Klarić. preds1avnica Samostalnog sindikata zc.Jravm a i socijalne skrbi I Irvatske 



18. Jasna Karačić Zanetti. predstavnica Hrvatske udruge za promicanje prava pacijenata 

19. Petra Nola Fuchs. predstavnica Udruge poslodavaca u zdravstYU I [rYatske 

20. Goran Krstačić. predstavnik Udruge poslodavaca u zdra\·stvu Hrvatske 

21 . Damir Pavlek, predstarnik YGČ Podsljeme (elektronički) 

Odsutni članovi Savjeta ,a zdravlje: 

l. Yedran Lokošck. predstavnik VGC Gomji grad - Medvcščak 

2. Branko Kolarić. prcd:;ta,·nik YGČ ovi Zagreb-zapad 

3. Gabrijcla lvanov. predstavnica VGČ Trešnjevka-sjever 

4. Danijela Širinić, predstavnica VGČ TrešnjeYka-jug 

5. )van Bckavac. pred tavnik Hl"\-atskc l iječničke komore 

6. Ana Soldo. predst.l\ nica Hn·atske ljekarničke komon: 

7. Hn·oje Pezo. predstavnik I lrvatske komore dcntalne medicine 

8. Drago Ćaleta. preJstarnik Hrvatskog liječničkog sindikata 

9. Brankica Grgurić. predstavnica Hrvatskog strukovnog sindikata medicinskih sestara

medicinskih tehničara 

I O. lvana Kalogjera. rred!:>ta\·nica Koalicije udruga u z.dravst\'U 

11. Dražen Jurkov ić. predstavnik Udruge poslodavaca u zdravstvu Hrvatske 

12. lvana V rana Špoljarić, predstavnica YGČ Donji grad 

13. Ljiljana lvanac. predst,n nica VGČ Peščenica-Žitnjak 

14. Marko Brkić. predstavnik VGČ Ses\ete 

15. Iva Žcgura, prcdstm nica l lrva1si..c psihološke komore 

16. Danijela-Lana Domitro,·ić. predstavnica llrvatske komore medicinskih sestara 

17.Mirjana Koliarić. predstavnica Nezavisnog sindikata zaposlenih u hrYatskom 

zdravstn~nom osiguranju 

18. Goran Roić. predstavnik Udruge poslodavaca u zdra\'Sl\'U I lrvatske 

19. Jelena Rakić Matić. pred~tavnica Udruge poslodavaca u zdravst\'U Hrvatske 

Nazočni predstavnici (iradskog ureda za socijalnu zaštitu. zdrav tvo. branitelje i osobe s 

invalidi tetom: 

I. Mirela Šentija Knc1cvić 

2. Ana Gojanović Rakić 



3. lvana Đerek Dubravčić 

4. Sanja Maksan 

5. Šani Samardžić 

6. ataša Tadić 

Predsjednica Savjeta za zdravlje dr.sc. Lora Vidović, pozdravlja nazočne člano, e avjeta za 

zdravlje te predlaže sljedeći 

D NEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika I. sjednice Savjeta zu zdravlje 

2. Predstavljanje akti, nosti iz Proračuna Grada Zagreba 7a 2025. prioriteta iz područja 

zdrav tva 

3. Predstavljanje prijeJloga Plana spccijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za 

petogodišnje razdoblje (2025.- 2029.) u zdravst,enim ustanovama Grada Zagreba 

4. Razno 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

AD I.) Jednoglasno je usvojen /.Upisnik 2. sjednice Savjeta za zdravlje 

AD 2.) Predstavljanje akti mosti iz Proračuna Grada Zagrebu za 2025. i prioriteta iz područja 

zdravstva. 

Pomoćnica pročelnice Gradskog ureda za socijalnu zaštitu. zdra,stvo, branitelje i osobe 

s invaliditetom, dr. se. Mirela Šentija Knežević predstavila je akti vnosti iz Proračuna Grada 

Zagreba za 2025. i prioritete i7 područja zdrav trn. U Proračunu Grada Zagreba za 2025. godi nu 

za zdravstvo je osigurano 32.230.030.00 €. Od toga je 14.574. 700.00 €. odnosno 45%, 

osigmano za sufinanciranje redovnog rada i programa nadstandarda 1-.oje pro, ode zdra, stvene 

ustanove. 12.295.000 €. odnosno 38%. La opći! jarnozdra,·s tvene programe te 5.360.330 €, 

odnosno 17%. decentraliziranih sredsta, a za redovno i investicijsko održavanja zdravs1venih 

ustanova. a koja će biti usmjerena na redovno održavanje i ulaganje u informatičke programe i 

opremu ustanova. Za projekte L1.Jravst, cnog nadstandarda. bilo da se provode u suradnji sa 

zdravstvenim ustanovama 1-..ojihje osnivač Grad Zagreb ili u partners t\lU s drugim ustanovama. 

osigurano je ukupno 9.003.500 €. Tim sredstvima tinancirnt će c 54 različita projekta. što 

uključuje sve javno1dra\·s1 vene projekte kao i financiranje troškova specijalizacija liječnika u 

deficitarnim djelatnostima. zanavljanjc \'OZnog parka i druge opreme Nastamog zavoda za 

hitnu medicinu Grada Zagreba te nabava nove radiološke opreme u domovima zdravlja. Što se 

tiče investicijsk.ih i kapitalnih ulaganja. dr.sc. f\1irela Šentija Kneže\ ić navodi kako su u tu svrhu 



osigurana sredstva u iLnosu od 3.878. I 00 €, naglašavajući kako je u tijeku obnova I O objekata 

zdravstvenih ustanova. adalje naglasila je da su pred viđena i ulaganja u širenje usluga i 

poboljšanje dostupnosti zdravstvene zaštite koju pružaju domovi zdravlja. i to kroz jačanje 

spec ijalističke i radiološke djelatnosti. 

Za rij eč se javila gda Jasna Karačić Zanetti. predstavnica I lrvatske udruge za promicanje 

prava pacijenata i pohvalila sve inicijative \ezane uz davanja iz Proračuna Grada Zagreba. 

Prof. prim. dr. se. Goran Krstačić. dr. med. ravnatelj Poliklinike Srčana i predstavnik 

ispred Udruge poslodavaca u zdravstvu Hrvatske je rekao da će uskoro obilježi ii 75 godina rada 

Poliklinike te daje zahvaljujući pomoći Sektora za zdra\ stvo nadležnog Ureda završena obnova 

od potresa u Draškovićevoj. Posebno je naglasio da hcz financij ke pomoći Grada. a s obzirom 

na smanjena izvršenje tijekom obnow i iznimno , ci ike troškove. što za plaće. što za ostale 

troškove. ne bi mogli opstati. Istaknuo je da će Poliklinika u 202-L godini ostvariti 150 000 

pruženih medicinskih usluga. ajavio je i da će im se uskom pridru2iti nefrolog hipertenziolog 

pa će tako. budući da llJ veljače o.g. imaj u na pola radnog vTemena i dijabetologa. mačajno 

proširiti mogućnosti obrade i dijagnostike koju će Poliklinika pružati. Istaknuo je dobru 

sinergiju primarne i sd,undnmc. specijalističke. /dra\·st, cnc zaštite odnosno suradnju izmedu 

.,Srčane-- i Doma zdra, lja Zagreb Centar u Sigetu gdje je stavljen u funkciju uređaj w MSCT 

koronografiju i provedena edukacija potrebna za njegovu upotrebu. Kamo je da je pretraga već 

ugovorena s I IZZO-om. što će značajno smanj iti liste čekanja ali i po\ećati prihode Poliklinike. 

Potom se za riječ javila gđa. Mirjana Grubišić, predstavnica llrvatske komore 

fizioterapeuta te je istaknula da je usposta\ ljena mreža fiLikalne terapije koja se time izdvaja iz 

SKZZ-a i daje potrebno organizirati i ustrojiti posebne službe za fizikal nu terapiju kao zasebne 

jedinice. avela je kako je fizikalnu terapiju 1-.ao djelatnost registrirao Dom zdra\ lja Zagreb 

Centar. dok ostali domo,·i 7dravlja to još nisu učinili . Ukazala je da će Ministarstvo zdravstva 

do kraja godine donijeti Pra\'ilnik o primarnoj fi zikalnoj ter::ipiji i zamolila da se fizikalna 

terapija registrira što prije budući da će natječaj za ugovaranje lu-enuti početkom 2025. pa bi se 

moglo desiti da privatnici to ugo,ore s 11 /.ZO-orn. ako domovi zdravlja ne budu spremni . 

Dr. se. Mirela Šentija Knežević odgovorila je kal-.o <;U. prema njenim saznanj ima. sve 

ustanove uskladile svoje djelatnosti sa izmjenama propisa te da će se spomenuto svakako 

provjeriti . 

Nadalje. za riječ se ja,·ila gda . .ludra11ka Šlipogor. predstavnica YCiČ ovi Zagreb-istok. 

Pohvalila je sve projekte obmn·c u zadnje dvije godin~ i upitala je li u planu razmatrana 



izgradnja hospicija u gradu Zagrebu te da li se razmatra unap1jeđcnje dostupnosti hjtne pomoći 

u ovom Zagrebu. 

Dr.sc. Lora Vidović je odgovorila da je proširenje odgovarajućih kapaciteta za 

palijativnu skrb svakako u planu za iduće razdoblje. Trenutno se razmatraju mogućnosti za 

određi vanje lokacije za ho picij koji je apsolutna potreba. kao i jačanje kapaciteta u području 

palijati vne njege. Odgo,·arajući na drugi upit. istaknula je da Dom zdra, !ja iget jačanjem 

specijalistike upravo ima 1,a cilj približiti sekundarnu zdravstvenu zaštitu građanima Novog 

specijalističkih pregleda i dijagnostike te se jačanjem tog dijela u Sigdu ide u susret građanima. 

G. iniša Željko Baj1ck, predstavnik indikata radnika hitne pomoći Hrvatske 

nadovezao se na pitanje , c1..ano uz dostupnost vozi la hitne pomoći na području ovog Zagreba 

i pojasnio da su dva rnzila raspoređena u O\'Om Zagrebu u vremenu od 7 do 21 sat, a jedno 

vozilo u noćnom satima te da su analize pokazale kako je hitna medicinska skrb koja se pruža 

u ovom Zgrebu. u odnosu na broj intervencija. optimalna. 

Postavilo se pitanje o statusu izgradnje Doma Ldra\"lja u Španskom i u kojoj je fazi 

projekt. 

Dr.sc. Lora Vido,·ić. udgo\"Orila je da se gradi novi objekt koji je u fazi projektiranja te 

da će se prilikom izgradnje rnšiti stari objekt. obLirom na navedeno, 7avršetak no,og objekta 

se može očeki'vati tek ,.a tri godine. 

Dr. se. 1irela Šentija Knde, ić pojasnila je da će rušenje tarog objekta biti nužno pred 

wvršetak gradrtje no\'Og kako bi se ishodila uporabna doz, ola te da će se sve djelatnosti tada 

privremeno, na tri mjeseca, preseliti. NaH:la je i da je u planu i izgradnja novog objekta u 

Vrbanima za što je u tijeku izrada projektne dokumentacije. da se radi na izgradnji potpuno 

novog objekta u Donjem Dragonošcu te skoro Ot\'aranje novog objekta u Gračanima. kojim će 

Dom zdravlja Zagreb Centar dobiti ekološki održivu infrastrukturu. Ministarstvo zdra\'stva 

prihvatilo je prijedloge Grada Zagreba za izmjenu l\1rcž:e jarnozdra, stvene službe. uključujući 

i ugovaranje pedijatrijske služhe na lokaciji u Gračanima. Dodatno je skrenula pažnju i na 

činjenicu da će tijekom s ljedeće godine biti u cijelosti obno" ljene i opremljene novom opremom 

tri bolnice: Dječja bolnica Srchmjak. Psihijatrijska bolnica za djecu i mlade2 i Specijalna 

bolnica za plućne bole ·ti . 

AD 3.) Prijedlog Plana specijalističkog usavršavanja zdra\'stvenih rJdnika L.l petogodišnje 

razdoblje od 2025. do 2029. godine u zdravstvenim ustanovama Grada Zagreba usvojen je od 



strane Gradske skupšti ne Grada Zagreba le je dostavljen Ministarstvu zdravstva. koje donosi 

Naciona lni plan. 

Pri likom izradl: Prijedloga Plana uLimale u obzir sve okolnosti i razvojne potrebe svih 

ustanova. a u svrhu unap1jedenja za nadolazeće petogodišnje razdoblje budući da je svaka 

ustanova dekretirala s\·ojc razvojne potrebe. C Prijedlogu Plana iskazane potrebe za 3 73 

specij alizacije i za 61 užom specijal izacijom u petogodišnjem razdoblju od 2025.-2029. te da 

su potrebe iskazane po ustanovama i po godinama kako su planirane. Najveće potrebe za 

specijalistima postoje u obiteljskoj medicini ( I 08). psihijatriji ( 43) i pedijatriji (30). Materijal i 

se dostupni na službenim stranicama Gradske skupštine. Grad Zagreb u 2024. financira četiri 

specij alizacije za svoje ustanovi.!, a u 2025. planirano je linanciranje za još šest specijalizacija. 

ukupno 10. 

Postavljeno je pi tanje o budućnost i ped ijatrijske sluzbc na Knežiji. hoće li biti imeno\'an 

novi pedijatar s obzirom na to da sadašnja pedijatrica odlazi u mirovinu na što je dr. se. Mircla 

Šentija Knežević rekla da će do zapošljavanja pedijatra djeca imati osiguranu zdravstvenu 

zaštitu u drugim ordinacijama. U tijeku je 30 specijalizacija iL pedijatrije koje se približavaju 

završetku pa će se spc~ijalisti u skoro vrijeme zaposliti. 

AD 4.). Pod točkom razno postavlja se pitanje o statusu bolnice Sveti Duh. Dr.sc. Lora Vidović. 

odgovorila je kako je u desetom mjesecu 2023. godine Grad Zagreb. uz još dvije županije. 

podnio Ustavnom sudu prijedlog za ocjenu suglasnosti Zakona o zdravstvenoj zašti ti u dijelu 

koji se odnosi na preuzimanje osnivačkih prava i da Usta\ni sud o tome još uvijek nije donio 

odluku. Usta\'ni sud je o,·e godine zatralio dodatne informacije o ulaganju Grada Zagreba u 

bolnicu Sveti Duh. što je i dostavljena. Ukupni iznos ulaganja Grada Zagreba je oko I 00 

milij una eura. od čega je 65 milijuna već uloženo, a 35 milijuna su preostale ugovorne obveze 

Grada Zagreba u narednih deset godina. Unatoč tome, naglasil:i je da za pacijente zdravst\ ena 

skrb funkcionira i lu se ništa nije:: promijenila. 

Dr.sc. Lora Vido\·i ć, predsjednica Savjeta za L:dravlje zaključuje sjednicu. 

Sjednica j e završena u 14.45 sati. --Zapisnik sa tavio: Šani Samartlžić 
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